
ÅRSBERETNING RØDT TRONDHEIM (INKL VALGKAMP)

Rødt Trondheim har i perioden avholdt månedlige møter, både i koordineringsleddet og i

arbeidsutvalget. Møtene i AU har gått ut på å forberede saker til koordineringsleddet. Lagene

som har vært representert i koordineringsleddet gjennom årsmøteperioden er Fagliglaget, By

og Omegn (slått sammen med Østbyen), Strinda, Ila Vestbyen og Rød Ungdom Trondheim. I

tillegg har det blitt opprettet et nytt lag i sørbyen (Huseby, Saupstad og Kolstad) og et nytt

studentlag i november/desember 2023. Arbeidsutvalget har bestått av Sigurd Skogum-Riise

(leder), Tyra Andrea Glørstad (økonomiansvarlig), samt styremedlemmene Andreas Leander

Mathisen og Kristin Engan Gylland.

Årsmøtet i 2023 gav koordineringsstyret ei bestilling om å organisere et møte om

organiseringen og strukturen i bylaget. En arbeidsgruppe ble satt ned. Dette møtet ble

avholdt på Folkets hus den 10. januar 2024. Odd Gunnes innledet om gruppas arbeid og han

oppsummerte det slik:

Vi hadde ganske hurtig et møte der ett eller flere lag var tema. Vi satt i to og en halv time

og diskuterte og fikk nok en følelse etter hvert at det ble en slags sirkelargumentasjon. Vi

kom ingen vei og ba styret utsette medlemsmøtet til over jul. Vi trengte mer tid. Det ville bli

veldig rotete å legge fram det vi hadde. Vi kunne gjort det, men det ville blitt en

evighetsdiskusjon.

På neste møte tok vi utgangspunkt i et skjema der vi fylte ut fordeler og ulemper med ett

eller flere lag. Dette for å tydeliggjøre argumentene for hverandre. Vi skulle heller ikke ta

for mye hensyn til hva vi selv mente, poenget var i like stor grad å se den andres

argumenter. Jeg skal nå gå gjennom våre argumenter. De er ikke vektet mot hverandre og

det finnes selvfølgelig mange andre argumenter og løsninger. I tillegg fant vi at det vi

hadde kommet fram til på det første skjemaet Fordeler-ulemper ett lag i stor grad

overlappet Fordeler-ulemper flere lag, så vi pakka det litt sammen.

Dette møtet er altså svaret på vedtaket som ble gjort på årsmøtet i fjor. Vi kaller det et møte

og ikke et arbeidsseminar.

I referatet fra møtet 10. januar 2024 , oppsummerer referent Erik Jørgensen det slik:

-Arbeidsgruppas første konklusjon er at Rødt Trondheim basert på

rammevilkårene/vedtektene partiet har gitt oss fortsetter med den lagsstrukturen vi har i

dag (...)

I tillegg spilte møtet inn tre tiltak for å svare på organiseringsutfordringene i bylaget:

1. Større og sterkere sentralledelse i Rødt Trondheim (vedtektene begrenser ikke hvor

mange som skal sitte i arbeidsutvalget)

2. Felles forum/utvalg mellom lagene og mulighet til å møte på andres medlemsmøter.

3. Lagene bes dele info om sin aktivitet til styret i Rødt Trondheim så den når ut til alle

Hva gjelder medlemstall, har By og Omegn hatt en økning på 38%. Noe av dette kan spores

til sammenslåingen med Rødt Østbyen og nedleggelsen av forrige studentlag. Ila

Vestbyen-laget har hatt en økning på hele 12%, mens Fagliglaget har hatt en liten nedgang på

4%. Strinda er laget med størst nedgang, på 12%. Noe av dette kan nok spores til

gjenopprettelsen av studentlaget på tampen av fjoråret.



VALGKAMP - oversikt og evaluering

Perioden har ellers vært preget av valgkamp og kommunevalget 2023. I løpet av valgkampen

hadde vi postkasseaksjoner, morgenaksjoner og daglig stand i Nordre. På sistnevnte var

partiet vårt de første som kom på formiddagen, og de siste som dro utpå kvelden. I tillegg

klarte vi å stille med folk på alle debatter vi ble invitert til, og partiet var dermed godt

representert – også i større grad enn ved tidligere kommunevalg. Valgresultatet ble ikke helt

som vi hadde håpet, noe vi tar med oss til neste valg.

Vedtatte lokale mål for valgkampen:

Få opp medlemsaktiviteten, få inn flere enn sist (fem), være synlige i media og i bybildet.

Resultater:

Krets/Kommun

e

2023

stemmer

2023

prosent

2019

stemmer

2019

prosent

Endring

stemmer

Endring

prosent

Trondheim 5030 4,6 7 196 6,9 -2166 -2,3

Vi fikk inn 3 representanter i kommunestyret. Det er en nedgang fra fem.

Oversikt over aktiviteter i valgkampen:

Den 10. juni arrangerte vi stand på Nardosenteret. Dette ble avlyst fordi lokallaget med

ansvar for området ikke ønsket innblanding fra valgkamputvalget på dette nivået.

Aktivister hentet valgkampmateriell og gikk postkasseaksjon følgende datoer: 26.06., 10. 08.,

17.08. (tre stykker som hentet denne datoen), 20. 08., 22.08. (fire som gikk denne datoen),

23. 08., 28.08. (også tre som gikk denne datoen).

19.08. og 02.09. hadde vi stand på City Syd med medlemmer fra Fagliglaget.

02.09 hadde vi stands og aksjoner i Klæbu og Østbyen, samt besøk av partileder med

folkemøte på Habitat på kvelden.

08.09. arrangerte vi stands på Dragvoll, Gløshaugen og Kalvskinnet med Hege Bae Nyholt.

09.09. arrangerte vi suppekjøkken på standen med Hege Bae Nyholt. Dette var en suksess.

Anslagsvis var vi fem på standen på det tidspunktet.

Vi var tilstede på den faste standplassen i Nordre hver dag i de tre ukene som leda opp til

valget. Hver dag var vi de første som var på klokka 10:00, og de siste som gikk klokka 18:00.

Her var vi alt fra én, to og tre som stod på standen hele tida: sjeldent flere, med unntak av

lørdagene.

Oversikt over pressedekning i valgkampen

Arve Sletten, 27.07 23: https://www.nidaros.no/stem-for-reell-endring/o/5-113-470858

https://www.nidaros.no/stem-for-reell-endring/o/5-113-470858


Arve Sletten, 02.08.23:

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/onzpMK/stans-all-utbygging-paa-matjord?fbcli

d=IwAR3H6urFoqzYrhqvUnEcWu0AgHqkLOTkHGDV67UzF1mTgsQShFADw7GAJiE

Arve Sletten og Roald Arentz 17.06.23:

https://www.adressa.no/nyheter/trondheim/i/EQEOxa/han-ville-pause-ikke-vestlig-innvan

dring-debatten-tok-fyr

Arve Sletten, 15. 08.23:

https://www.adressa.no/politikk/i/Llgy91/trondheim-kommune-tariff-krav-er-trolig-i-strid

-med-eoes-avtalen

Arve Sletten, 11.01.23:

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/WR64Ar/forslag-til-nyttaarsforsett-for-adressa

Lilly Eikje, 31. 08. 23:

https://www.adressa.no/nyheter/trondheim/i/P4zknz/lilly-22-det-er-en-skam-og-noe-av-d

et-teiteste-politikerne-har-gjort-paa-lenge?fbclid=IwAR3L6m7HrXYLCstm_k14GTJoEd6Kd

XnvY0TSGKM_pbvkkGZW9V_g0DsJ_S4

Mia Småvik Rørdal, 10.09.23:

https://www.nidaros.no/mia-29-er-ikke-redd-for-a-heve-stemmen-du-kan-miste-litt-motet-

nar-du-horer-den-ene-historien-etter-den-andre/f/5-113-485305?fbclid=IwAR2giKrW4Ne

MheF791yOr2De_RaEvBecumanZp0spOPU2Pn_hrhu9grXAI8

Mia Småvik Rørdal og Anniken Lien van Marion, 09.09.23:

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/MobrWB/ingen-bedring-i-boa?fbclid=IwAR1Qj

-x41NV9IzqnBIu76Bi_U-sBuyKHS3b511F9qr0wOMF6CDUkDsXLLiE

Roald Arentz, 09.09. 23:

https://www.adressa.no/politikk/i/WRA5Lg/vil-ha-slutt-paa-inkassokrav-fra-kommunen-gj

oer-folk-til-boms?fbclid=IwAR0isSnntV3jIr1JoWBE8udX01YxEk735alPuJv0WHDfWpMi1r

HVu8YtyH0

Roald Arentz, 28.07.23:

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/Q7WjwV/kritiserer-ottervik-og-co-er-blitt-et-gr

aatt-prosjekt?fbclid=IwAR0x4WCIewj8owNoMrfNE_R_YIMb51WaeogABP7IKKQUMVp3s-

loUwcnSjU

Roald Arentz, 07.09.23:

https://www.tronderdebatt.no/tredje-boligsektor-en-saga-blott/o/5-122-79049?fbclid=IwA

R1eofk9pXv6qwELDjq8fD5NgbKprHG5SOyfGAhchDCIkkb6vULtYZEaAm8

Roald Arentz, 01.09.23:

https://www.tronderdebatt.no/hva-politikere-sier-i-debatter-og-hva-de-egentlig-mener/o/5

-122-78434?fbclid=IwAR0BB61Pmwz3EZa59oviEi1DDxSayn7JS8ZULAm0EVTitm4FKlkz3

XuZEG0

Roald Arentz, 18.08.23:

https://www.adressa.no/nyheter/trondheim/i/kEzv36/raser-etter-vedtak-om-milliardverdi

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/onzpMK/stans-all-utbygging-paa-matjord?fbclid=IwAR3H6urFoqzYrhqvUnEcWu0AgHqkLOTkHGDV67UzF1mTgsQShFADw7GAJiE
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https://www.nidaros.no/mia-29-er-ikke-redd-for-a-heve-stemmen-du-kan-miste-litt-motet-nar-du-horer-den-ene-historien-etter-den-andre/f/5-113-485305?fbclid=IwAR2giKrW4NeMheF791yOr2De_RaEvBecumanZp0spOPU2Pn_hrhu9grXAI8
https://www.nidaros.no/mia-29-er-ikke-redd-for-a-heve-stemmen-du-kan-miste-litt-motet-nar-du-horer-den-ene-historien-etter-den-andre/f/5-113-485305?fbclid=IwAR2giKrW4NeMheF791yOr2De_RaEvBecumanZp0spOPU2Pn_hrhu9grXAI8
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er-en-tragedie-hvis-stiftelsen-blir-slaktet?fbclid=IwAR0x4WCIewj8owNoMrfNE_R_YIMb5

1WaeogABP7IKKQUMVp3s-loUwcnSjU

Roald Arentz og Hallgeir Opdal, 03.08.23:

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/O8ByPb/gunnes-moeter-seg-selv-i-sporveksler

en?fbclid=IwAR0jJN2DjReor-CmfXtVAjexvFAUnFkhv1KQ0VrDMrovKKJqejpVUX-QRXY

Roald Arentz og Hege Bae Nyholt, 02.08.23:

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/y6pQWA/bendelormer-i-skatteparadis?fbclid=I

wAR0fg6ezbNK1NKHjyJtEcrBVLvxt0zniTYaEnS_25-3SYDLcyiez4o5bKqE

Roald Arentz, 26.07.23:

https://www.tronderdebatt.no/konservatismen-i-oss-alle/o/5-122-73678?fbclid=IwAR15i79

S1rCjXLu192Wg0VZepQ8I0PVIpe8deoLquqxBpu-Fwn5_DEb6cms

Roald Arentz og Marie Sneve, 10.09.23:

https://www.tronderdebatt.no/et-rodt-kinderegg/o/5-122-79503

Roald Arentz og Kjell-Arve Aspaas, 13.04.23:

https://www.tronderdebatt.no/hvordan-sosial-dumping-blir-til/o/5-122-69051

16.08.23:

https://www.adressa.no/politikk/i/Llgy91/trondheim-kommune-tariff-krav-er-trolig-i-strid

-med-eoes-avtalen?fbclid=IwAR2eY3N_SMfh1dHmecQMRbqeSTD2i9lVWBuxXWokF66Vq

8qfb4q23_WAqCM

Kai Nilsen og Hanne Lise Fahsing, 04.09.23:

https://www.nidaros.no/hanne-konfronterte-politikerne-jeg-skjonner-ikke-at-vi-finner-oss-

i-det-vi-lar-dem-herje/s/5-113-485157?fbclid=IwAR2giKrW4NeMheF791yOr2De_RaEvBecu

manZp0spOPU2Pn_hrhu9grXAI8

Kai Nilsen og Roald Arentz, 24.12.22:

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/bgXOGe/naar-skolebudsjettene-blir-trange?fbc

lid=IwAR2rIstJYyv0YH69ZO8l4Gz-fnm96NhRT6krsCRNkPzU3vB_mSof9knnEtU

Kai Nilsen, 01.02. 23:

https://www.nidaros.no/den-nadelose-jakten-pa-mer-profitt/o/5-113-411940?fbclid=IwAR

0BGnVJKi4U2B5C1PWtsZAQ4A6rbxKZzdlo2mnnUCiDG9b_MDpUmhrOfnU

Kai Nilsen, 15.05. 23:

https://www.tronderdebatt.no/bolighaier-spiser-ikke-bare-studenter/o/5-122-70448?fbclid

=IwAR1BugCsSXHAJAFJSxDPgU7fBOxfWBccqk4MwZkEithhXZAEffJ-NbY-Ens

Kai Nilsen, 03. 05. 23:

https://www.adressa.no/midtnorskdebatt/i/76LWB9/vil-laerere-fortsatt-stemme-ap-og-sv?

fbclid=IwAR0jJN2DjReor-CmfXtVAjexvFAUnFkhv1KQ0VrDMrovKKJqejpVUX-QRXY
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Kai Nilsen, 08.06.23:

https://www.barnehage.no/fylte-byscenen-i-trondheim-til-barnehagedebatt/246218?fbclid

=IwAR3H6urFoqzYrhqvUnEcWu0AgHqkLOTkHGDV67UzF1mTgsQShFADw7GAJiE

Kai Nilsen 23.08.23:

https://www.nidaros.no/lareren-maiken-har-gatt-hjem-fra-jobb-med-blamerker-det-verste-

er-tankekjoret-etterpa/f/5-113-481771?fbclid=IwAR3ErxSq0-v-oXPJhL_WrrIoLfGcpXqvmP

Mhx8PVU34GLBi4z6yRPl0AXSk

Hege Bae Nyholt, 30.08.23:

https://www.nidaros.no/hanne-konfronterte-politikerne-jeg-skjonner-ikke-at-vi-finner-oss-

i-det-vi-lar-dem-herje/s/5-113-485157?fbclid=IwAR2giKrW4NeMheF791yOr2De_RaEvBecu

manZp0spOPU2Pn_hrhu9grXAI8

Oversikt over materiell

Vi bestilte opp 40000 valgkampsedler, og det ble igjen omtrent 6000 løpesedler. Tilsvarende

var det med lister.

Politisk oppsummering

Våre viktigste lokale saker var saken om nedleggelse av boligstiftelsen, generelle

byutviklingssaker som utbygginga i Nyhavna og vern av Tillermarka, sosial boligpolitikk og

bemanning i kommunal sektor. Det viktigste for oss kan kanskje sies å tøye handlingsreglene

for å kunne bruke mer av kommunens økonomiske muskler på drift.

Med unntak av ønsket om å bruke mer penger på drift og utfordre handlingsregelen, ble vi

for like SV i saker som f.eks. boligstiftelsen, og klarte ikke å synliggjøre at vi var et bedre

alternativ. Lange taler om kommuneøkonomi er kanskje ikke det folk vil høre.

Våre styrker i denne valgkampen

I år har vi gått med løpesedler over hele byen, også på Vikåsen, Reppe, Klæbu: steder vi

tradisjonelt ikke har vært særlig tilstedeværende. Vi har gått bredt ut, og vi gjorde det bra da

vi kom igang, selv om dette skjedde altfor seint.

Vi var tilstede på Nordre først av alle partiene, hver dag, og var de siste som gikk. Det klarte

vi med meget god margin! I tillegg deltok vi på så å si alle debatter vi var invitert til, og

gjorde reint bord i mange av dem.

Svakheter vi må jobbe med

At vi skulle gå ned i oppslutning og antallet mandat, hadde ikke slått oss. Dette har preget

vår valgkamp, og derfor har vi prøvd en annen strategi i år enn tidligere år.. Det er ikke

sikkert det var klokt å kumulere åtte stykk, og at vi ikke har klart å skape de profilene vi ville. 

Hvor var fokusområdet? Folk gikk til SV i år! hadde ikke SV fått mandater fra oss, hadde nok

de også gått ned – Rødt og SV ble rett og slett for like!

Åttemannsgruppa, altså de kumulerte, fungerte bra som team, i tillegg til at lagene fungerte

greit på egenhånd. Problemet er at vi i altfor stor grad holdt på uavhengig av hverandre:

Parallellt med aktivitetene som valgkamputvalget tok regien på, gjorde Strinda en del i egen
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regi, mens Ilalaget fikk delt ut noe materiell. Fagliglaget og B&O hadde høy aktivitet utenom,

og fikk igang aksjoner og stands i både Klæbu og Østbyen.

Ellers ble vi for sentralisert i midtbyen, og klarte ikke å nå ut i lagene. I dette lå det mye i at

det var vanskelig å nå fram via lagslederne – vi har for stort byråkrati, med for mange

mennesker som må videresende mail.

Den manglende kommunikasjonen ut til lagene gjorde at vi manglet aktivister, selv om dette

tok seg opp mot slutten. Vi hadde altfor få mennesker i boden på Nordre. Her var vi dessuten

vi alt for seint på med en bemanningsplan, noe som kunne ha forebygget mangelen på

hender – forutsatt at den hadde blitt formidlet ut til lagene. For det menige medlem var det

vanskelig å vite hva som var den overhengende planen. Vi var ikke tilgjengelige på sosiale

medier, og det har vært vanskelig å vite hva som var planlagt. Bestillinga fra laga til

valgkamputvalget var imidlertid tydelig: lokallagene skulle ta seg av sitt område. Dette ble i

liten grad fulgt opp av lagslederne.

I tillegg burde vi ha satsa mer på sosiale medier, hvor vi har vært fraværende. 

Viktigste lærdommer fra valgkampen

1) Valgkampinnsatsen skulle ha begynt i starten av juni.

2) Vi burde også ha hatt noen flere saker som var spissa inn på Trondheim.

3) Vi skulle ha kobla valgkamputvalget mer inn på laga.



Årsberetninger fra lokallagene er kun til orientering. Oversikten inkluderer

ikke det to nye lagene, Rødt Studentlag og Rødt Saupstad, Huseby og Kolstad,

da de ble opprettet i november/desember 2023.

ÅRSBERETNING RØDT TRONDHEIM ILA VESTBYEN

Forhistorie: Høsten 2021 møttes fire medlemmer at Rødt Trondheim for å ta initiativ til å

danne et lag i Ila. De ble ett interimstyre som arbeidet fram mot å innkalle alle medlemmer i

Ila og Vestbyen til et oppstartmøte. Dette ble avholdt 16.01.23 på Roma Pizza med over 20

medlemmer tilstede. 07.02.23 ble det avholdt et nytt medlemsmøte på P-14 med valg av

delegat til landsmøtet.

Beretning for landsmøteperioden:

Årsmøtet ble avholdt 27.02.23.

Målene for kommende periode var blant annet å «integreres i Ilas eksisterende

organisasjoner og lokalmiljø», blant annet gjennom fokus på boligpolitikk. I tillegg å ha

møter om internasjonal politikk og studier i sosialisme. Som lag har vi i liten grad lyktes med

dette. I tillegg ha fokus på 1.mai og valget. Det ble planlagt medlemsmøter på begge tema.

Følgende styre ble valgt: leder Emil Mona, økonomiansvarlig Kristin Engan Gylland,

sekretær/referent Odd Gunnes, Styremedlem Helge Rønsåsbjørg, styremedlem Eli Svendsen.

Varamedlemmer: Mubarak Shah Panahi og Anne Jorunn Midtkil. I årsmøteperioden

fratrådte Eli som styremedlem og Anne Jorunn tok hennes plass.

Det har i årsmøteperioden blitt avholdt tre medlemsmøter og ca 12 styremøter.

Vi vedtok å ha kultur på alle medlemsmøtene. Dette er gjennomført på alle unntatt et møte

med skriftstykker av Lisen Lie, dikt av Odd Storsæter og fortelling om Thranebevegelsen ved

Odd Gunnes.

Medlemsmøte 17.04.23.om 1.mai, dyrtid og lagets aktiviteter. Jon Peder Denstad innledet

om Los dyrtidsaksjon. Gode diskusjoner.

Medlemsmøte 07.06.23. Innledning om landsmøtet ved Mia, om to siste valgkamper ved

Kristin, i tillegg så alle frammøtte noe om hva de hadde mulighet til å bidra med i

valgkampen. Planer for valgkampen ble lagt.

Medlemsmøte oktober 2023: Oppsummering av lagets valgkamp:

Laget dekker valgkretsene Sverresborg, Trolla og Ila. Vi hadde betydelig stemmemessig

tilbakegang i alle kretsene. I Ila mistet vi for eksempel ca 140 stemmer fra forrige valg. Vi

fikk ca 200 stemmer. Med smått og stort deltok omtrent 15 av medlemmene i valgkampen

(ca 17%), det var omtrent 15 som delte ut program og valglister til husstandene (her hadde vi

hjelp fra fire-fem Ila-beboere i fagliglaget).

Vi hadde to stands/løpeseddel-utdelinger, først optimistisk på Ila-dagene 10.juni, så på

Byåsen butikksenter i begynnelsen av september. Fra juni til slutten av august falt

valgkampvirksomheten sammen, vi opplevde liten eller ingen kommunikasjon fra

valgkampledelsen i byen, men flere fra laget var aktive som enkeltpersoner. Etter dette har

det ikke blitt avholdt medlemsmøter.



Annen aktivitet: Medlemmer av Rødt Ila-Vestbyen har vært svært aktive både med

beplantning av bakgården på P-14 og særlig inne i huset med oppussing og rydding. Eli

Svendsen sitter i styret for P-14 der hun har gjort en betydelig innsats. Laget arrangerte

sommerfesten for Rødt Trondheim i en festpyntet bakgård, med gode kaker. De var godt

oppmøte, flott kultur og trivelig stemning. Vi var også initiativtakere til et svært godt

debattmøte for-mot våpenstøtte til Ukraina. Flere av lagets medlemmer har vært svært aktive

i annet Rødt-arbeid. Særlig nevnes Kristin som svært aktivt medlem av styret i Rødt

Trondheim og fylkessekretær, Mia som bystyrerepresentant og Peder Martin som en hyppig

brukt innleder om internasjonale spørsmål.

Oppsummering av årsmøteperioden: Medregnet perioden før årsmøtet hadde vi fem møter

før sommeren. I tillegg bidro vi betydelig i andre aktiviteter i Rødt-regi. Siste halvår har vi

hatt et møte. Dette skyldes delvis slitasje i styret, noe vi må ta på alvor og forsøke å forebygge

i neste periode.

Vi klarte i liten grad å bli «integrert i lokalmiljøene». Dette bør vi finne andre løsninger på.

Av møtene i 2023 (også de to før årsmøtet) ble fire avholdt i Ila og to på P-14. Snitt oppmøte

på Ila-møtene var 14, i byen 5.

ÅRSBERETNING RØDT TRONDHEIM BY OG OMEGN

Perioden har i stor grad vært preget av sammensetningen av et nytt styre og valgkamp.

Styret har etterstrebet et månedlig aktivitetstilbud, men har bare delvis lyktes med dette.

Aktivitetsnivået i sin helhet har vært godt, men det har i stor grad tilfalt enkeltpersoner i

styret. Vi har lyktes med å aktivisere flere medlemmer, men ikke like mange som vi hadde

håpet på. Spesielt gjelder dette inn mot valgkampen.

Styret

Årsmøtet ble avholdt 25. februar 2023. Styret som ble valgt på årsmøtet var:

Kai Nilsen (leder)

Didrik Nohre Lønvik (økonomiansvarlig)

Renate Nilsen (styremedlem)

Inger Karoline Vanvik Hovstein

(medlemsansvarlig)

Andreas Leander Mathisen

(styremedlem)

Vibeke Rosenkrantz (styremedlem)

Anne Louise Wolff (aktivitetsansvarlig)

Sara B. Steine (sekretær)

Marie Opdal Ulset (styremedlem)

Styret hadde sitt første styremøte i mars 2023 og har til sammen avholdt 7 styremøter i

løpet av perioden. Medlemmer fra styret har representert lokallaget på styremøter i Rødt

Trondheim, valgkamp og aksjoner i regi av Rødt Trøndelag og Rødt Trondheim.



Medlemmer

Per januar 2024 har By og omegn 448 medlemmer. Gjennom perioden 2022-2023 har vi

økt med 123 medlemmer, hvor hovedårsaken til veksten er sammenslåingen av lokallagene

Sentrum og Østbyen. Prosentvis gir dette en medlemsvekst på 38 % i løpet av perioden.

Antallet medlemmer gjennom perioden har vært jevn, med unntak av at vi har mistet ca.

15-20 medlemmer ved opprettelsen av Rødt Trondheim Studentlag og Rødt Trondheim

Huseby Saupstad Kolstad.

Medlemskontakt

I perioden har vi sendt ut jevnlige e-poster og sms om aktivitet i laget. Vi har også sørget

for å oppdatere Rødt Trondheims Facebook-side med aktuelle arrangementer. Nye

medlemmer har tidvis blitt kontaktet av styret for å ønske velkommen og informere om

kommende aktiviteter. Problemer og oppdateringer av Hypersys har i perioder

vanskeliggjort medlemskontakten.

Aktivitet

I løpet av perioden har By og omegn arrangert flere medlemsmøter. Tematikken har blant

annet vært boligpolitikk, landsmøtet og valgkamp.

Oversikt over aktiviteter

04.02.23 Medlemsmøte valg av delegater

11.-12.03.23 Deltakelse på fylkesårsmøte

25.02.23 Årsmøte Rødt Trondheim By og omegn

13.03.23 Styremøte

26.03.23 Deltakelse seminar om valgkampstart

30.03.23 Medlemsmøte

15.04.23 Deltakelse på delegasjonssamling

21.-23.04.23 Landsmøte Rødt

29.04.23 Bannerverksted og dugnad på P14

01.05.23 Medlemsarrangement på P14

06.05.23 Aksjonsdag postkasser

23.05.23 Styremøte

26.05.23 Morgenaksjon

02.06.23 Morgenaksjon

17.06.23 Sommeravslutning på P14

21.06.23 Styremøte

23.06.23 Morgenaksjon

24.06.23 Stand Solsiden

05.08.23 Stand i sentrum

23.08.23 Morgenaksjon

01.09.23 Rød Aften med Marie S. Martinussen

02.09.23 Stand Østbyen

04.09.23 Valgvake-planlegging

07.09.23 Stand på Dragvoll, Gløshaugen og ILU-NTNU

11.09.23 Valgvake på Habitat

03.10.23 Medlemsmøte evaluering av valgkamp

14.10.23 Lørdagskafé Haien kommer

01.11.23 Styremøte

11.11.23 Deltakelse på medlemssamling

14.11.23 Rød Aften Boligpolitikk



01.12.23 Salg av Palestina-armbånd til inntekt for Palestinakomitéen (pågående)

07.12.23 Styremøte

20.12.23 Deltakelse på matutdeling med organisasjonen Verdige Smil

18.01.24 Styremøte

13.02.24 Årsmøte Rødt Trondheim By og omegn

ÅRSBERETNING RØDT TRONDHEIM FAGLIGLAG

Møter og arrangementer

Lagsmøte 10.01.1923. Deltakere: 10. Det ble vedtatt å sende uttalelse om EØS avtalen selv

om fristen er gått ut. Det ble vedtatt å lage en uttalelse om pensjon som lagsmedlemmene

kan reise i sine fagforeninger. Det ble vedtatt å igangsette en faglig studiesirkel.

Årsmøte 23.2.2023. Deltakere: 15.

Behandlet de vanlige årsmøtesakene. Hele styret på 6 gjenvalgt og vi valgte to

varamedlemmer. Vedtak om innhold på sommerkonferansen som skulle avholdes den

17.juni.

Lagsmøte 27.03.2023. Deltakere: 9. Laget ville foreslå parolen: «Nei til økt pensjonsalder".

Svein Olav reiste forslaget på LO møtet og den ble vedtatt. Ellers ble vårt arrangement 1.mai

på Ila diskutert, dyrtids aksjonen, valgkampen og årsmøtet i LO Trondheim.

Lagsmøte 2.5.2023. 14 deltakere. En gjennomgang av NATOs historie og rolle og referat fra

landsmøte i Rødt. Møtet tok initiativ til et åpent møte om landsmøte som ble avholdt på P14

den 10.mai.

Etter landsmøte 10.mai P14. 12-14 deltakere. Ivar (Ila), Reidar(Strinda) innledet. Diskusjon

om Våpensalg, vedtekter og NATO.

Lagsmøte 6.6.2023. 11 deltakere. Innledning og diskusjon om energikilder/Arne. Diskusjon

om valgkampen. Valgkampledelsen må fordele ansvar til lagene og etablere

valgkampgrupper i bydelene.

Fagligkonferanse 17.06.2023. 17 deltakere. Vi inviterte Helene Bank med temaet

privatisering av velferden. «40 år med nyliberalisme. Velferdsstatens forvitring i vår tid. Kan

vi snu dette?». Roald Arentz innledet om «Avkle Høyres skjulte agenda og de rødgrønnes

sparemani? Skal Rødt være vaktbikkje eller rakett i rævva på de rødgrønne».

Lagsmøte 13.9.2023. Tilstede: 11. Diskusjon om valget. Tarjei orienterte. Resultatet var

dårlig. Rødt mistet 2500 stemmer, nedgang fra 6,9 til 4,5. mange faktorer, men alt i akt en

svak valgkamp, svak ledelse og få aktivister. Lagoppsummering sendt koordinering styret og

fylket. En orientering av Posten/Ruth medførte at saken ble tatt opp i seksjon for teknikk og

samferdsel i Fagforbundet.



Lagsmøte 24.10.2023. Tilstede: 12. Hovedtema var krigen i Gaza. Martinus innledet om

Hamas’ historie. God diskusjon og læring.

Lagsmøte 15.11.2023. Tilstede: 13. Diskusjon om Rødt organisering i Trondheim.

Konklusjon: sterkere sentral ledelse, flere lag og nettverk. Må vurdere å overføre

administrative oppgaver fra lagene til styret i Rødt Trondheim.

Lagsmøte 6.12.2023. Avlyst!

Studiesirkel våren 2023. Deltakere: 6-10. Varighet: 5 møter. Sirkelen var en god

pilot som vi kan bygge videre på, men krever litt grundigere planlegging og forberedelser.

Men gode debatter der alle deltok. Tema: Kapitalismen og Klasser. Kreftene for forandring;

Fagbevegelsens historie, Rollen som Tillitsvalgt/lagbygging

Konklusjon

Vi har avholdt 7 lagsmøter og 1 årsmøte og styremøter i forkant av lagsmøtene. 2023 ble et

år der vi har hatt 1 innmelding og 1 utmelding og 1 overføring fra annet lag. Vi har «overført»

to medlemmer til det nyetablerte laget på sørbyen. Laget har diskutert krav til

tariffoppgjøret,

streik, krig, EØS, landsmøte, Trondheimsmanifestet, Trondheimskonferansen 2024,

industriaksjonen, årsmøtene i fagforeningene/LO, Posten og utfordringer i andre

bransjer.Laget har gjennomført en studiesirkelserie på 4 møter. Vi deltok på årsmøte i Rødt

Trøndelag med fire medlemmer fra laget og et titalls medlemmer på Trondheimskonferansen

i 2023 og det samme på LOs seminar «fra legalisme til mer aksjon» i november 2023.

Valg

Styremedlemmer valgt årsmøtet 2023: Svein Olav Aarlott leder, Anniken von Marion, Erik

Jørgensen sekretær, Ruth Hoel, Arne Byrkjeflot kasserer, Kari Aydemir. Varamedlemmer:

John Peder Denstad, Fredrick Becker. Revisor: Kjell Johansen. Valgkomite: Martinus,

Tarjei.
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Rødt Strinda 
Styrets årsberetning for perioden 

28.2.23-14.2.24 

Styret siste år 
Styret organiserte seg etter en ny modell. Intensjonen var å engasjere styremedlemmer i tema og 

aktiviteter de selv ønsket utefra interesse.  

Oppgaven til AU ble å organisere og tilrettelegge for arbeidet ved å sørge for avtaler, logistikk og 

flyt i arbeidet. Det ble avtalt 2 styremøter hvert semester og organisering ellers i aksjoner og 

medlemsmøter. 

Følgende valgt på årsmøtet 
Leder:    Eli Wæhre 

Kasserer:   Lene Stakset 

Medlemsansvarlig  Leidulf Husjord 

Styremedlemmer:  Reidar Olaf Østensen 

    Stein Tore Johansen 

    Maria Johansen Vik  

    Øyvind Vik 

    Amund B. Kvalsvik 

    Anders Skonhoft 

    Ragnar Helland 

    Pål G Kavli 

    Jørgen Dyrstad  

    Jens Solem 

    Tanja Hopsø 

Aktiviteter 
FORUM KLIMA OG MILJØ: Stein Tore, Reidar og Anders fortsetter arbeidet med forumet 

Studiesirkel og Temahefte. 

Gruppa har i hele perioden hatt god kontinuitet og regelmessig møter. Tema møter og studiesirkel. 

Åpent debattmøte om batterifabrikk på Litteraturhuset 7.juni-23. 

STUDIESIRKLER: Amund, Jørgen og Ragnar starter arbeidet med tema og stoff til en ny studiesirkel, 

som kan starte til høsten. Aktuelle tema er: 70-timers uken - Hvordan moderne kapitalisme har fått 

oss alle til å jobbe mer enn noensinne Sann Solidaritet - Hvordan fobi har tidligere blitt brukt til å 

knekke arbeiderbevegelsen og hva vi kan gjøre for å unngå dette. Dette studiearbeidet er i 

planlegging og knytter seg til andre grupper. 

Studiesirkel for nye medlemmer ble denne gangen arrangert som en studiedag (lørdag 13.januar). 

Studiedagen ble planlagt på møte for nye medlemmer 31.oktober. Alle de fremmøtte var studenter 

og ønsket seg et eget Rødt lag for studenter. Studiedagen ble derfor arrangert som et samarbeid 

mellom det nye studentlaget og Strinda. Ansvar Ragnar og Leidulf. 

FATTIGDOM, HELSE OG BOLIG. Maria, Lene og Eli starter arbeidet med søkelys på bolig. Alternative 

boformer, delingskultur og bolig for folk flest. Samt tema hvem tjener på fattigdom med analyse av 

kapitalistiske interesser i ulikhet og undertrykking. Arbeidet for et bolig politisk seminar.  

https://litteraturhusetitrondheim.no/arrangement/elinor-batteries-pa-orkanger-hva-med-miljo-klima-og-arbeidsplasser/
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Arbeidet er fulgt opp med innledninger på Rød Aften med tema bolig. Flere møter og intervju om 

boligsaken spesielt og artikler om boligstiftelse. Boligpolitikk ble avtalt som en felles politisk sak for 

hele gruppa. Temaet vil bli grunnlag for aksjoner og kollokvier/studiearbeid. 

Egen løpeseddel i valgkampen. 

BYSTYREARBEID: Jens og Øyvind følger arbeidet i bystyre og gruppemøter. Så langt har det ikke 

vært lagt til rette for samarbeid med bystyregruppa. 

SOSIALISTISK FORUM: Leidulf har tatt initiativ til etablering av et partipolitisk uavhengig forum, 

lokalt på venstresiden. Hensikten er bedre samarbeid på tvers av lag og organisasjoner for 

samarbeid om møter, debatter og aktiviteter.  

Forumet har hatt ti arrangement siden oppstart mai i fjor, stort sett i samarbeid med andre 

sosialistiske grupper. 

UTENFORSKAP: Arbeid startet av Reidar og Eli. Rundebordskonferanse med fokus på mobbing, 

konfliktarbeid og utenforskap. Videre en gruppe som følger opp alle mobbesaker og folks 

opplevelse av mobbing.  

Arbeidet startet med to forberedende møter med blant annet mobbeombudet. På godt besøkt 

åpent møte på Litteraturhuset 11. januar, var Reidar en av tre innledere. Vi følger opp arbeidet i 

gruppa. 

BYPLANLEGGING: Pål har dannet egen gruppe her, søker flere i bransjen som kan bidra. Gruppa har 

stilt seg til disposisjon som ressurs for bystyregruppa. Vil videre også delta i Boliggruppe. 

UTENRIKS: Tor har avholdt digitalt medlemsmøte om Det norske forsvaret og NATO 30. april 

HELSE/HELSEFORETAK: Jens og Ragnar tar til høsten initiativ til kritisk debatt om helseforetaket. 

Her kan fylket mobiliseres og flere av våre allierte på sykehuset. 

Første møte er avholdet med Gisvold på St Olavs Hosp. Motivert for løpeseddel/hefte/åpent møte. 

INDUSTRI: Ferdigstille artikkel/løpeseddel om lokal (Strinda) næringsvirksomhet. Satt på vent. 

RØDT TRONDHEIM: Øyvind har representert laget i gruppen som har diskutert alternativ 

organisering av Rødt i Trondheim. 

Medlemsmøter 
1. Digitalt medlemsmøte om Det norske forsvaret og NATO 30. april  

2. Medlemsmøte med diskusjon om valgkampen og valgresultat den 25.sept. 

3. Møte med nye medlemmer 31.okt 

4. Medlemsmøte om Palestina på Stammen cafe den 28. nov. Et samarbeid med Sosialistisk 

Forum. 

5. Medlemsmøte med innledning om ME på Lille London 6.des 

Medlemsarbeid 
Alle nye medlemmer har fått skriftlig velkomsthilsen og er blitt ringt opp om eget møte for nye 

medlemmer og studiesirkel. 140 betalte medlemskontingent i -23 mot 161 i 2022. 

Valgkamp 
Vi hadde Stand i mai og juni. Videre 1-2 ganger i uka siste 4 ukene før valget. Vi hadde to søndager 

med samling ved Ladestien, telt og familiedag. Strinda bidro sterkt til Helse og sos pol Forum sin 

paneldebatt på Litteraturhuset om Dyrtid på Helsa løs 22.aug 

https://sosialistiskforum.no/hva-skjer
https://litteraturhusetitrondheim.no/program/mobbing-makt-og-avmakt/
https://litteraturhusetitrondheim.no/arrangement/dyrtid-pa-helsa-los/

